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Protokół z posiedzenia 

Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 10 czerwca 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego odbyło się 10 czerwca 

2025 roku w siedzibie Urzędu Gminy przy ul. Krasickiego 11 w Krupskim Młynie.   

 

Obecni na posiedzeniu: 

Daniel Imach 

Andrzej Janus 

Waldemar Nowak  

Adam Pielka 

Krzysztof Winkler 

oraz  

Wójt Gminy – Mariusz Gołębiowski  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries 

Przewodniczący Rady Gminy – Roman Budzisz 

Dzielnicowi: Daniel Kluba i Mirosław Kracik 

Nieobecni : 

Klaudia Spałek  

Paweł Spałek 

 

Przewodniczący Komisji – Waldemar Nowak, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał wszystkich 

obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie dot. bezpieczeństwa na terenie gminy od stycznia do maja 2025 roku – 

spotkanie z dzielnicowym.  

2. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy obecni mają uwagi do porządku. Nikt nie wniósł uwag do 

porządku.  

 

Ad. 1. 

Sprawozdanie dot. bezpieczeństwa na terenie gminy od stycznia do maja 2025 roku – spotkanie 

z dzielnicowym.  

Dzielnicowy – Daniel Kluba przedstawił szczegółowe sprawozdanie dotyczące bezpieczeństwa na 

terenie gminy od stycznia do maja br. oraz opowiedział o zasadach i podstawie funkcjonowania 

dzielnicowych. Opowiedział jakie zadania należą do dzielnicowych i jakie są ich obowiązki. Mówił o 

zdarzeniach – przestępstwach i wykroczeniach, które miały miejsce na terenie gminy oraz zaapelował 

o to, aby na bieżąco zgłaszać policji zauważone nieprawidłowości. Policjanci odpowiedzieli 

wyczerpująco na zadawane przez radnych pytania.  

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące. 

1. Waldemar Nowak wnioskował aby ustalić stałe dyżury dzielnicowego na terenie gminy i 

poinformować o nich mieszkańców gminy 

2. Komisja wnioskowała aby rozpowszechnić wśród mieszkańców (strona internetowa, fb, tablice 

ogłoszeń) informację zawierającą dane dzielnicowego oraz numer telefonu, pod którym można 

się kontaktować z policją w określonych sytuacjach.  

3. Radni przekazali policjantom wnioski, które otrzymali od mieszkańców (zakłócanie porządku i 

porządku w nocy, częstsze patrole na terenie gminy, organizacja akcji informacyjnych dla 

dzieci, młodzieży oraz samotnych i starszych osób, ul. Mickiewicza i ul. Zawadzkiego – 

częstsze kontrole; interwencje dot. postojów samochodów ciężarowych - przed przejściem dla 

pieszych k/DINO i ul. Lubliniecka przy nowym przejściu, ul. Miarki; przejazdy samochodami 

ciężarowymi ze zbyt dużą prędkością – ul. Główna; kontrola bezpieczeństwa – boisko k/szkoły 

w Krupskim Młynie;  
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4. Zaproponowano aby: 

- przygotować i rozpowszechnić informację na temat dostępnych w gminie miejsc parkingowych 

(szczególnie dla osób korzystających z basenu) - Roman Budzisz; 

- zainterweniować do ZDP w Tarnowskich Górach na temat prawidłowego oświetlenia przejścia 

dla pieszych w Potępie k/ZSP - Andrzej Janus; 

– pomalować pasy boczne wzdłuż ul. Krasickiego do Prawdzica; 

- egzekwować od kierowców prawidłowe parkowanie - ul. Lubliniecka/Słowackiego - Waldemar 

Nowak; 

- zainterweniować do ZDP w Tarnowskich Górach w sprawie dokończenia w 2025 remontu 

odcinka drogi powiatowej Krupski Młyn – Lubliniec - Waldemar Nowak; 

- zainterweniować do ZDP w Strzelcach Opolskich w sprawie zaklejenia dwóch dziur za drugim 

zakrętem w stronę Kielczy (ok. 100 m, po prawej stronie); 

- sprawdzić konieczność sfinansowania remontu pomieszczeń socjalnych dla kierowców na 

przystankach końcowych (obowiązek do IV 2026 r.); 

- skierować pismo do właściwego oddziału Wód Polskich w sprawie przeprowadzenia ekspertyzy 

– inspekcji koryta Małej Panwi przez pirotechników, dot. terenu w okolicy mostów: wiszącego, 

betonowego i kolejowego – w obliczu potencjalnych zagrożeń by zminimalizować ryzyko wybuchu 

(niewybuchy). 

Radny uważa, że takie działanie jest niezbędne do zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom 

gminy oraz osobom, które korzystają z usług firm prowadzących działalność związaną ze 

spływami kajakowymi.  

- rozważyć możliwość umieszczenia przejścia dla pieszych k/DPS; 

- umożliwić dojście ze ścieżki ul. Główna do ul. Leśnej Krupski Młyn zakręt przy moście betonowym 

–– Roman Budzisz i Waldemar Nowak; 

-- rozważyć możliwości dofinansowania budowy chodnika wzdłuż ul. Leśnej w Potępie 

(współfinansowanie z ZDP w Tarnowskich Górach); 

- wykosić tereny zielone – m.in.: ul. Główna (park, ławki); ul. Polna i Piecucha w Potępie. 

Artur Szaruga – wnioskował o pomalowanie pasów oraz linii wzdłuż pobocza k/byłego SPZOZ-u; ul 

Słowackiego – Waldemar Nowak powiedział, że wniosek ten jest już zgłoszony i będzie realizowany. 

4. Przewodniczący Komisji prosił o zapoznanie się z treścią materiałów dot. kolumbarium, które 

będą omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji 17 czerwca.  

 

 

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o 16.30. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Daniel Imach ………………… Andrzej Janus ………………..Waldemar Nowak ………………..  

 

 

Adam Pielka ……………… Krzysztof Winkler ……………….. 

 

 

Prot. K. Michałek  


